



РУХАНИ
ЖАҢҒЫРУ

Мадақтама Грамота

II дәреже

Жалпы білім беретін пәндер бойынша
қалалық (II кезең) олимпиадасының жеңімпазы
8 « » сынып оқушысы

Төкен Айдана

Ы.Алтынсарин атындағы
дарынды балаларға арналған
мектеп директоры



Келинбердиева Ұ.С.

Алматы, 2017



Diploma

II degree

Aidana Token

8th grade student

The winner of the city Olympiad in general education
subjects

Y. Altynsarin Boarding School
for Gifted Children

Kelinberdieva Y.S.

Seal: "I. ALTYN SARIN SPECIALIZED BOARDING SCHOOL" MUNICIPAL STATE
INSTITUTION OF THE DEPARTMENT OF EDUCATION OF KOSTANAY OBLAST
AKIMAT THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN KOSTANAY OBLAST KOSTANAY CITY
BIN 930640000301

Kostanay 2017

Текст документа с русского и казахского на английский язык переведен переводчиком языкового центра «PROПеревод» Сонмез Еленой Кенескановной, ИИН 790720401686.

The text of the document from Russian and Kazakh into English has been translated by the undersigned Yelena K. Sonmez, IIN 790720401686, the translator of "PROPerевod" translation agency.

Республика Казахстан город Костанай
Костанайская область.

Kostanay city, Kostanay oblast, the Republic of Kazakhstan.

Второе апреля две тысячи двадцать первого года.

This second day of April, two thousand and twenty one.

Я, Имангалиева Галия Мухаметовна, частный нотариус города Костанай нотариального округа Костанайской области, лицензия № 0000819, выдана 15.03.2007 года Комитетом по организации правовой помощи и оказанию юридических услуг населению Министерства юстиции Республики Казахстан, свидетельствую подлинность подписи переводчика Сонмез Елены Кенескановны.

I, the undersigned Galiya M. Imangaliyeva, the notary private of Kostanay notarial district of Kostanay oblast, license No. 0000819 issued by the Committee on organization of legal assistance and provision of legal services to the population of the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan on March 15, 2007, do hereby testify authenticity of the signature of the translator Yelena K. Sonmez.

Личность переводчика установлена, дееспособность и полномочия проверены.

The personality of the translator is identified, her capacity and powers are checked.

Зарегистрировано в реестре за номером

It is registered in the register by number:

1348.

1348.

Взыскано: 1346 тенге.

The state tax is collected: 1346 tenge.

Нотариус: _____

Notary: (signature, seal)



This document contains 2 pages
sewn together and sealed by the Notary of
Kostanay city Galiya M. Imangaliyeva
Notary (signature)

Official seal: License No. 0000819 issued by
the Committee on organization of legal
assistance and provision of legal services to the
population of the Ministry of Justice of the
Republic of Kazakhstan on March 15, 2007
Galiya M. Imangaliyeva. Notary private

Идентифицирована и проверены полномочия переводчика Сонмез Елены Кенескановны. Личность переводчика установлена, дееспособность и полномочия проверены.